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RG 0012.1.5.2018    
 

  P r o t o k ó ł    Nr 5/2018  
            z  posiedzenia Komisji Budżetu, Gospodarki i Rozwoju, 

w dniu 19 grudnia 2018 r. 
 

Obecni jak w liście obecności, stanowiącej załącznik nr 1 do niniejszego protokołu. 
Otwarcia posiedzenia oraz przywitania gości i członków komisji dokonała Przewodnicząca komisji, 
Pani Justyna Dziemba .  
Na podstawie listy obecności stwierdziła prawomocność obrad. 
 

Ad. 3. 

Przewodnicząca komisji, Pani Justyna Dziemba przedstawiła porządek posiedzenia. 
Wniosków nie zgłoszono. W wyniku głosowania porządek obrad został przyjęty jednogłośnie. 
Porządek posiedzenia: 

1. Przywitanie i otwarcie posiedzenia. 
2. Stwierdzenie kworum. 
3. Przyjęcie porządku posiedzenia komisji.  
4. Opiniowanie projektów uchwał. 
5. Wolne wnioski i sprawy bieżące. 
6. Ustalenie terminu i tematu kolejnego posiedzenia komisji. 
7. Zamknięcie posiedzenia. 

 

Ad. 4. 

Komisja przystąpiła do opiniowania następujących projektów uchwał:  

a)  w sprawie zmian w Wieloletniej Prognozie Finansowej Gminy Zbrosławice na lata 2018-2029 
(autopoprawka) – I. 
 

Projekt w/w uchwały przedstawiła Skarbnik, Pani Małgorzata Grała. 

Uwag, ani zapytań nie wniesiono. 

Komisja    jednogłośnie   pozytywnie   zaopiniowała  powyższy   projekt   uchwały  ( 15  głosów  „za” ,                        
0 głosów „przeciw” i 0 głosów „wstrzymujących”). 
 
b)   w sprawie zmian w budżecie Gminy Zbrosławice na rok 2018 (autopoprawka) – II. 
 

Projekt w/w uchwały przedstawiła Skarbnik, Pani Małgorzata Grała.  

Przewodniczący Rady, Pan Jan Fels zapytał o kwoty przedstawione w uchwale w sprawie zwrotu 
otrzymanego z Urzędu Skarbowego?        
 Pani Małgorzata Grała odpowiedziała, że kwota 51.555,55 zł to wpływy z rozliczeń/zwrotów z      
lat ubiegłych otrzymanych z US, natomiast kwota 232.772,00 zł to wpływy z US z roku bieżącego.  

Wiceprzewodniczący Rady, Pan Alojzy Szyguła zapytał o zwiększenie dochodów w dziale 926 o 
kwotę 8.139,02 zł przeznaczoną na wykonanie podbudowy na obiekcie sportowym w Wieszowie?
 Z-ca Wójta, Pani Katarzyna Sosada odpowiedziała, że obiekt sportowy przy ulicy Powstańców  
(boisko i zaplecze sportowe klubu) została wykonana podbudowa z funduszu sołeckiego. Sołectwo 
również wykorzystało swoją nagrodę, za udział i wygraną w Wieloboju Sołectw. Na zrealizowanie 
całego zadania zabrakło kwoty 8.139,02 zł i Gmina kwotę 8.139,02 zł dokłada.     

Radny, Pan Harald Góra zapytał, czego dotyczą koszty odzyskiwania należnych 40 EUR? 
 Pani Małgorzata Grała odpowiedziała, że jeżeli firma spóźnia się z zapłatą, to oprócz 
naliczanych odsetek, Gmina występuje należną kwotę 40 EUR. Sprawa dotyczy tylko firm i spółek.  

Więcej uwag, ani zapytań nie wniesiono. 
 

 Komisja   jednogłośnie pozytywnie   zaopiniowała   powyższy   projekt    uchwały   ( 15  głosów  „za” ,  
 0  głosów „przeciw” i 0 głosów „wstrzymujących”). 
 
c)   w   sprawie    uchwalenia    Wieloletniej    Prognozy   Finansowej    Gminy    Zbrosławice   na    lata  
     2019-2029 (autopoprawka) – III. 
 

Projekt w/w uchwały przedstawiła Skarbnik, Pani Małgorzata Grała. 
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 Radny, Pan Joachim Pieczka poprosił o bliższe informacje o programie „Smart Seniorzy”. 
Z-ca Wójta, Pani Katarzyna Sosada odpowiedziała, że jest to program, do którego Gmina  aplikuje  
i program obowiązuje na lata 2018-2019. Mimo, iż Gmina nie posiada jeszcze decyzji, czy 
program będzie realizowany, czy też nie, to jednak program należało wprowadzić do WPF. 
Program dotyczy uruchomienia nowego klubu seniora w Miedarach.   

 

Więcej uwag, ani zapytań nie wniesiono. 
 

Komisja    jednogłośnie   pozytywnie   zaopiniowała  powyższy   projekt   uchwały  ( 15  głosów  „za” ,                        
0 głosów „przeciw” i 0 głosów „wstrzymujących”). 
 
d)   w sprawie budżetu Gminy Zbrosławice na rok 2019 (autopoprawka) – IV. 
 

Projekt w/w uchwały przedstawiła Skarbnik, Pani Małgorzata Grała. 
 

Uwag, ani zapytań nie wniesiono. 
 

Komisja    jednogłośnie   pozytywnie   zaopiniowała  powyższy   projekt   uchwały  ( 15  głosów  „za” ,                        
0 głosów „przeciw” i 0 głosów „wstrzymujących”). 
 
e)   w  sprawie   wniosku   o  postawienie  w   stan   likwidacji   Międzygminnego  Związku  Komunikacji 
     Pasażerskiej w Tarnowskich Górach – XIV. 
 

Projekt w/w uchwały przedstawił Naczelnik, Pan Jakub Kukliński.  
 
Przewodniczący  Rady,  Pan  Jan  Fels  powiedział,  że  w związku z faktem , iż MZKP przejął również 
transport  w  Toszku,  czy  zadanie  będzie   nadal  kontynuowane  przez  Górnośląsko - Zagłębiowską  
Metropolię? 

Wójt, Pan Wiesław Olszewski wyjaśnił, iż przed dużym problemem stają Gminy, które nie należą 
do Metropolii. Przyjmuje się, że Metropolia przejmie pracowników, którzy obecnie są zatrudnieni w 
MZKP. Dodał, iż wiaty przystankowe zostaną przekazane w utrzymanie Metropolii a później 
Zarząd Transportu Metropolii będzie wszczynał działania wraz z nowym rokiem.   

 

Radny,  Pan  Joachim  Pieczka  zapytał,  czy  MZKP  miało  jakiekolwiek  zadłużenia  i  czy  zadłużenie  
przejmie Metropolia?  

Wójt, Pan Wiesław Olszewski odpowiedział, iż na ostatnim zgromadzeniu                                
Górnośląsko-Zagłębiowskiej Metropolii powiedziano, że całość zadłużenia z MZKP i PKM 
przejdzie do Metropolii.  

 

Więcej uwag, ani zapytań nie wniesiono. 
 

Komisja    jednogłośnie   pozytywnie   zaopiniowała  powyższy   projekt   uchwały  ( 15  głosów  „za” ,                        
0 głosów „przeciw” i 0 głosów „wstrzymujących”). 
 

Ad. 5. 
 

Głos zabrał Przewodniczący Rady Gminy Pan Jan Fels. Poinformował, że do Biura Rady Gminy 
wpłynęły następujące dokumenty: 
- pismo Poseł, Pani Barbary Dziuk w sprawie programu „Czyste Powietrze”;  
- zaproszenie na Sesję Rady Powiatu Tarnogórskiego. 
 
Radny,  Pan  Rafał  Kubik  powiedział,  iż  w   dniu dzisiejszym otrzymał pytanie od sołtysa z Wilkowic,  
dlaczego Radni dopłacają do odebranych m3 ścieków ludziom,  którzy  posiadają kanalizację w Gminie  
Zbrosławice  a  nie dopłacają  ludziom,  którzy  wywożą  szambo  samochodami  i  płacą pełną stawkę  
za wywóz.  

       Wójt, Wiesław Olszewski odpowiedział, że dopłaty do kanalizacji były dlatego, że Gmina chce ludzi 
zachęcić do podłączania się do kanalizacji. Budowanie kanalizacji dla całej Gminy Zbrosławice 
jest nieekonomiczne. Osoby, które posiadają kanalizację regularnie, co miesiąc płacą za odbiór 
ścieków, natomiast osoby, które posiadają szambo płacą za wywóz raz na kwartał.    

       Prezes Spółki GZK, Pan Rafał Barszcz powiedział, że problem na terenie Gminy Zbrosławice jest 
następujący, w chwili obecnej  oczyszczalnia w Przezchlebiu nie jest w stanie przyjmować więcej 
beczek ze ściekami od mieszkańców. Oczyszczalnia pracuje ponad stan. Na dzień dzisiejszy inne 
oczyszczalnie odmawiają przyjmowania ścieków z terenu Gminy Zbrosławice, gdyż każda inna 
oczyszczalnia nie przyjmie ścieków z podmiotu zewnętrznego.    
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Radny,  Joachim  Pieczka   zapytał,   czy   rurociąg  tłoczny  w  Czekanowie  funkcjonuje?  Mieszkańcy  
zauważyli poruszający się w rejonie rurociągu beczkowóz.  

Prezes, Pan Rafał Barszcz odpowiedział,  że  obecnie Spółka GZK jest na etapie oddawania 
inwestycji oraz testów. Zostały zamontowane pompy. Beczkowóz porusza się w rejonie rurociągu, 
gdyż ostatnio została zatkana cała przepompownia w Czekanowie z powodu znajdujących się w 
rurociągu ręczników kuchennych. Żadne urządzenie nie jest w stanie sobie z tym problemem 
poradzić i to jest problem częstego pojawiania się beczkowozu w rejonie rurociągu w Czekanowie.    

 
 
Ad. 6. 
 

Ustalono termin  kolejnego  posiedzenia  na dzień  7 stycznia 2019 r. na godz. 1500, którego tematem  
będzie:  
- Środki pozabudżetowe pozyskiwane na realizację projektów w Gminie Zbrosławice; 
- Ustalenie   opłaty   za   gospodarowanie   odpadami  komunalnymi  oraz   ustalenie  stawki  opłaty  za  
  gospodarowanie odpadami komunalnymi.  
 

Ad. 7. 

Przewodnicząca komisji, Pani Justyna Dziemba podziękowała za udział w posiedzeniu, dokonując tym 
samym jego zamknięcia. 

 

            Protokołowała                                                                                        Przewodnicząca komisji 
    Inspektor Justyna Cieśla        Justyna Dziemba 
 

 

Załącznik do protokołu oraz nagranie dźwiękowe z posiedzenia komisji są dostępne w biurze Rady 
Gminy.  


